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Abstract (en)
[origin: CA3063064A1] The invention relates to a setting tool (10) for a setting tool system for setting capsule anchors, wherein the setting tool (10)
comprises a shank (12) and a head (14) arranged at one end of the shank (12) having a connecting section (16) to which a drive head of a capsule
anchor may be connected, wherein the shank (12) comprises in a threaded section (20) which is adjacent to the head (14), a thread (22), and a
thread-free section (24) at an end of the shank (12) opposite the head (14). The invention further relates to a set for a setting tool system for setting
capsule anchors, comprising an adapter, which may be coupled to a drive machine, and at least one setting tool (10). The invention additionally
relates to a setting tool system, comprising a setting tool (10) or a set for a setting tool system and a capsule anchor and/or a drive machine.

Abstract (de)
Es wird ein Setzwerkzeug (10) für ein Setzwerkzeugsystem zum Setzen von Kapselankern angegeben, wobei das Setzwerkzeug (10) einen Schaft
(12) und einen an einem Ende des Schafts (12) angeordneten Kopf (14) mit einem Verbindungsabschnitt (16) aufweist, mit dem ein Antriebskopf
eines Kapselankers verbindbar ist, wobei der Schaft (12) in einem Gewindeabschnitt (20), der an den Kopf (14) angrenzt, ein Gewinde (22) aufweist
und an einem dem Kopf (14) entgegengesetzten Ende des Schafts (12) einen gewindefreien Abschnitt (24) aufweist. Des Weiteren wird ein Set
für ein Setzwerkzeugsystem zum Setzen von Kapselankern angeben, aufweisend einen Adapter, der mit einer Antriebsmaschine koppelbar ist,
und mindestens ein Setzwerkzeug (10). Zudem wird ein Setzwerkzeugsystem angegeben, umfassend ein Setzwerkzeug (10) oder ein Set für ein
Setzwerkzeugsystem sowie einen Kapselanker und/oder eine Antriebsmaschine.
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